
2014D13141 LIJST VAN VRAGEN 

De vaste commissie voor Financiën, heeft over de 13e halfjaarsrapportage 
Belastingdienst (Kamerstuk 31 066, nr. 198) de navolgende vragen ter 
beantwoording aan de Staatssecretaris van Financiën voorgelegd. 

De voorzitter van de commissie,
Van Nieuwenhuizen-Wijbenga 

De adjunct-griffier van de commissie,
Maas 
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Nr. Vraag 
1 Zijn er nieuwe mensen aangenomen bij de Belastingdienst en zo ja, 

op welke functies? Hoe zijn de taken van de nieuwe mensen 
ingevuld? Als er mensen intern zijn doorgeschoven, zijn de 
ontstane vacatures dan opgevuld? 

2 Hoe vaak is bij de Belastingdienst door het OM in de laatste tien 
jaar melding gedaan van ontnemingsschikkingen? Hoeveel 
meldingen zijn gedaan sinds 1 augustus 2008? 

3 Hoe groot was de groep IB-ondernemers per jaar in de afgelopen 
vijf jaren? Hoeveel inkomstenbelasting droeg deze groep per jaar af 
in de afgelopen vijf jaren? 

4 In welke situaties van onregelmatigheden informeren OM en 
Belastingdienst elkaar, en op welke wijze? Is deze informatie-
uitwisseling in alle situaties wederzijds? Zo nee, in welke situaties 
niet? 

5 Hoe vaak doen zich bij de Belastingdienst systeemstoringen voor? 
6 Hoe vaak doen zich bij de Belastingtelefoon systeemstoringen 

voor? 
7 Hoe hoog is de tevredenheid onder Belastingdienstmedewerkers 

over de systemen waarmee zij werken? 
8 Zijn er medewerkers van de Belastingdienst die zich, direct of 

indirect, bezig houden met voorlichting over het Nederlandse 
fiscale vestigingsklimaat? Zo ja, om hoeveel fte gaat het? 

9 Door een wijziging in de Wet op de omzetbelasting is met ingang 
van 1 januari 2013 de vrijstelling voor de btw-heffing opgeheven 
voor behandelingen door artsen, werkzaam in de complementaire 
zorg, waaronder acupunctuur, Homeopathische geneeskunde en 
Natuurgeneeskunde. Het gaat om BIG-geregistreerde artsen. 
Volgens de Artsenvereniging voor Integrale Geneeskunde (AVIG) 
bestaan er problemen ronde invoering van het 21%-tarief voor 
behandelingen door deze artsen. Is het waar dat de Belastingdienst 
na vijftien maanden onderhandelingen met de AVIG nog steeds 
geen duidelijkheid kan verschaffen over de inhoudelijke uitvoering 
van deze btw-heffing? 

10 Hoe kan worden verklaard dat de bereikbaarheid in 2013 slechts 3% 
lager was dan in 2012, terwijl zich eind 2013 een forse toename van 
het aantal telefoontjes heeft voorgedaan en de bereikbaarheid in 
december nog maar 51% was? 

11 Welk deel van het totale personeelsbestand van de Belastingtele-
foon bestond in de afgelopen vijf jaren uit uitzendkrachten? 

12 Hoe hoog was de bereikbaarheid van de Belastingtelefoon in 
januari 2014? 

13 Hoe hoog was de bereikbaarheid van de Belastingtelefoon in 
februari 2014? 

14 Het percentage afgedane bezwaarschriften ligt met 92% onder de 
bandbreedte van 95%-100%. Welke maatregelen worden genomen 
om dit te corrigeren? 

15 De termijn voor de afhandeling van bezwaren is de afgelopen jaren 
feitelijk verruimd. Begon de afhandelingstermijn eerst te lopen 
vanaf de dag na indiening van het bezwaarschrift, thans begint 
deze te lopen de dag na het verlopen van de bezwaartermijn. Welke 
stappen worden nu concreet ondernomen zodat op korte termijn de 
uitkomsten tenminste binnen de zelf gestelde norm liggen? En 
wanneer zal het geheel binnen de norm vallen? 

16 Hoeveel procent van de binnengekomen bezwaarschriften wordt 
inhoudelijk gecontroleerd? 

17 Hoe geschiedt het proces van de beoordeling van bezwaarschriften 
IB? 
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Nr. Vraag 
18 Hoe gaat de Belastingdienst om met de in de 13e halfjaarsrappor-

tage geconstateerde trend van meer en massaler maken van 
bezwaar? Betekent dit dat er meer mensen nodig zijn om de 
binnengekomen bezwaarschriften af te handelen? 

19 Op pagina vijf wordt gesproken over de rechtszaak over de ten 
onrechte betaalde dividendbelasting. Zitten andere landen in 
vergelijkbare situaties? Het gaat om een fors bedrag, is de kans 
aanwezig dat dit bedrag inderdaad moet worden terugbetaald en zo 
ja, op welke gronden? 

20 Uit de informatie-uitwisseling met het buitenland zijn in 110 
gevallen reacties uit het buitenland ontvangen. Waarom is dit niet 
bij alle verzoeken gebeurd? Hoe komt het dat er naar aanleiding 
van deze informatie slechts in een zaak een aanslag is opgelegd? 

21 Wat zijn de nationaliteiten van de genoemde buitenlandse 
aandeelhouders die circa 24.000 verzoeken hebben ingediend 
inzake de dividendbelasting? 

22 Thans is het mogelijk om in de Basisregistratie Personen (BRP) ook 
niet-ingezetenen in te schrijven. Niet-ingezetenen zijn personen die 
niet in Nederland wonen of hier slechts kort verblijven, maar wel 
relaties hebben met de Nederlandse overheid. Welke relaties 
hebben deze personen met de Nederlandse overheid? Zijn zij 
gerechtigd tot het gehele spectrum van de toeslagen en de sociale 
verzekeringen en voorzieningen? Graag een nadere uitleg op dit 
punt. 

23 Leent de dividendkwestie zich ook voor massaal bezwaar? 
24 Op welke wijze wordt bij de compliance gebruik gemaakt van 

inzichten uit de gedragswetenschappen? 
25 Kan worden aangenomen dat een extra intensivering van het 

toezicht zal leiden tot hogere belastinginkomsten? 
26 Op welke wijze is de 250 miljoen euro aan extra ontvangsten door 

intensivering van het toezicht gerealiseerd? 
27 Hoeveel van de 250 miljoen euro aan extra ontvangsten door 

intensivering van het toezicht is er gerealiseerd per belastingsoort? 
28 Bij welke doelgroepen is het toezicht geïntensiveerd en hoeveel van 

de 250 miljoen euro aan extra ontvangsten door intensivering is er 
gerealiseerd per doelgroep? 

29 Hoeveel praktijkcontroles heeft het Combinatieteam Aanpak 
Facilitators (CAF) tot nu toe uitgevoerd? Hoeveel facilitators vallen 
onder het toeziend oog van dit team? 

30 Welk percentage van de grote ondernemingen valt thans onder het 
horizontaal toezicht en welk percentage van de MKB-
ondernemingen valt thans onder het horizontaal toezicht? 

31 Wat wordt precies verstaan onder de term «fiscaal in control»? 
32 Hoeveel fte houdt zich binnen de Belastingdienst bezig met het 

voorkomen en bestrijden van georganiseerde (systeem)fraude? 
33 Hoeveel fte houdt zich binnen de Belastingdienst bezig met het 

voorkomen en bestrijden van (systeem)fraude door individuen? 
34 Is de controle aan de poort nu mede mogelijk op basis van de Wet 

Basisregistratie Personen? En is hiermee het Bulgarenlek van de 
toeslagen gedicht? 

35 Hoeveel boetes zijn er opgelegd naar aanleiding van de geautoma-
tiseerd naar beneden vastgestelde toeslagen? 

36 Welke bedrag is met die boetes (bij de toeslagen) gemoeid en welk 
bedrag is reeds ingevorderd, dus voldaan? Waarom wordt er bij het 
bereiken van het vierde levensjaar niet automatisch met de 
Kinderopvangtoeslag (KOT) gestopt? De AOW wordt toch ook 
(automatisch) gestopt bij een overlijden? 
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Nr. Vraag 
37 Welke rol spelen de WOZ-administratie en de bij elke gemeente 

aanwezige taxateurs in het traject van het verbeteren van de 
kwaliteit van adresgegevens? Meer specifiek, wordt er gebruik 
gemaakt van de ogen en oren van de gemeentelijke taxateurs en 
inventariseerders? Kan een dergelijke controle niet bij de aanvraag 
gedaan worden en niet pas achteraf, immers de gegevens zijn 
bekend op het moment van aanvraag? 

38 Moet de daling van de nageheven bedragen bij de intracommunau-
taire Omzetbelasting en de daarmee gemoeide boetes gezien 
worden in het licht van de minder intensieve actie van het 
afgelopen jaar? 

39 Hoeveel (carrousel)fraudeurs zijn er in 2013 in vergelijking met 2012 
strafrechtelijk vervolgd? 

40 Hoeveel waarschuwingsbrieven intracommunautaire btw-fraude 
zijn er uitgereikt in 2013 in vergelijking met 2012? 

41 Welke maatregelen worden genomen om het aantal mensen dat 
een voorlopige teruggave (VT) heeft gehad en vervolgens moet 
terugbetalen, te verminderen? Kan een frequentietabel worden 
gegeven met daarin het aantal terugbetalers per (categorie naar 
orde van grootte) terug te betalen bedrag? 

42 Hoe groot was het fiscale belang bij strafzaken intracommunautaire 
btw-fraude in 2013 in vergelijking met 2012? 

43 Hoeveel informatieverzoeken zijn er via de FIOD/CLO binnengeko-
men en uitgegaan in 2013 in vergelijking met 2012? 

44 In het stuk over de inkeerders staat dat de helft van de inkeerders 
een aanslag opgelegd hebben gekregen. Waarom is dit slechts in 
de helft van de gevallen gebeurd? 

45 Welk bedrag is gemoeid met die 1.635 inkeerders? 
46 Hoeveel kortgedingen heeft de Belastingdienst reeds gevoerd in het 

kader van de onbekende buitenlandse bankrekeningen? 
47 Er wordt gesproken van een veroordeling tot een dwangsom. Is het 

niet het bestuursorgaan dat een dwangsom oplegt met een 
mogelijke toetsing door de bestuursrechter? Welk bestuursorgaan 
legt de dwangsom op, is deze bevoegdheid gemandateerd? 

48 Welke sancties (offshore leaks) kunnen met betrekking tot deze 
posten worden genomen en welk bedrag is er mee gemoeid? 

49 Kan – bij benadering – worden aangegeven binnen welk tijdpad de 
behandeling van de zaken die zijn voortgekomen uit de offshore 
leaks zijn afgerond? 

50 Zijn er nog landen waar er sprake is van een bankgeheim? Hoe gaat 
de Belastingdienst daar mee om? Hoe kan gecontroleerd worden of 
de bronbelasting volledig is afgedragen? 

51 Wordt in de toekomst de joint-audit een normaal controle-
instrument om tot afstemming te komen van de belastingplicht en 
de belastingschuld bij multinationale ondernemingen? 

52 Hoe kan worden nagegaan of landen die geen bankgegevens 
verstrekken, een bronheffing inhouden op het aangehouden 
vermogen? 

53 Hoeveel bedragen de kosten van het gehele SEPA-traject en zijn 
ook de besparingen gekwantificeerd? 

54 Gaat de Belastingdienst ook voor het fiscale traject gebruik maken 
van de berichtenbox? Zo ja,binnen welke termijn, zo nee waarom 
niet? 
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Nr. Vraag 
55 Worden toeslaggerechtigden altijd per brief dan wel via de 

berichtenbox geïnformeerd over wijzigingen in de berekening van 
toeslagen? Worden tussentijdse berekeningen over terugbetaal-
schema’s van teveel ontvangen toeslagen op verzoek van toeslag-
gerechtigden verstrekt? Zo nee, waarom niet? Zo ja, op welke wijze 
kan een dergelijke berekening door toeslaggerechtigden worden 
gevraagd? 

56 Welke redenen kunnen eraan ten grondslag liggen om terug te 
betalen toeslagen buiten invordering te stellen? 

57 Uit de cijfers blijkt dat in meer dan 30% van de toeslagen er te veel 
wordt uitbetaald. Is er een manier om dat te veel te betalen in te 
perken? Wat is de reden dat de invordering van de kinderopvang-
toeslag zo veel slechter verloopt dan bij de overige toeslagen? 

58 Uit de rapportage blijkt dat er nog forse bedragen open staan voor 
invordering van de toeslagen. Wat wordt er gedaan om deze 
bedragen in te vorderen en in de toekomst sneller in te vorderen? 
Zijn er plannen om te voorkomen dat er voortaan zulke bedragen 
ten onrechte worden uitgekeerd? 

59 Wat is de reden dat over 2012 op dit moment nog slechts 58% van 
de toeslagen definitief is vastgesteld, significant minder dan in 
voorgaande jaren? 

60 Hoeveel toeslagen zijn over het toeslagjaar 2013 inmiddels 
definitief toegekend, en bij welk aantal is sprake van terugvorderin-
gen? 

61 In paragraaf 3.5 zijn de productieverstoringen opgenomen. Wat 
wordt er aan gedaan deze verstoringen en fouten op deze schaal in 
de toekomst te voorkomen? 

62 Wanneer is het overleg met de SBF (Samenwerkende Brancheorga-
nisaties Filantropie) over de wijze van rapporteren door kleine 
ANBI’s afgerond? Mag worden aangenomen dat de wijze van 
rapporteren wordt aangepast voor deze kleine ANBI’s? 

63 Veel zeventienjarigen vragen zorgtoeslag aan per 1 januari in het 
jaar dat ze achttien worden en dat is te vroeg. De Belastingdienst 
stuurt momenteel een maand vóór de achttiende verjaardag een 
informatiebrief. Waarom wordt deze informatiebrief niet verstuurd 
ruim vóór 1 januari van het jaar waarin ze achttien worden, zodat 
eventuele verwarring wordt voorkomen? 

64 Uit de fiscale monitor blijkt dat de door belastingplichtigen ervaren 
kans op ontdekking al jaren afneemt, en dat steeds minder mensen 
belastingontduiking onaanvaardbaar achten. Hoe kan dit worden 
verklaard en wat wordt hieraan gedaan? 

65 Hoe kan de daling in het aantal toegekende toeslagen worden 
verklaard? 

66 Wat zijn de oorzaken van het dalende aantal belastingplichtigen 
voor de inkomstenbelasting? 

67 Wat was het aantal voorlopige aanslagen en het aantal voorlopige 
teruggaven in 2013 in vergelijking met 2012? 

68 Hoe groot was de uitval door overbelasting van de Belastingtele-
foon in 2013 in vergelijking met 2012? 

69 Wat waren de aantallen aangenomen telefoontjes uitgesplitst naar 
particulieren, ondernemers, toeslagen en overige in 2013 in 
vergelijking met 2012? 

70 Wat is de aard van de afgewezen APA- en ATR-verzoeken? 
71 Waardoor is er een daling van het aantal ondernemingen onder 

horizontaal toezicht zichtbaar? 
72 Waardoor is er een daling van het aantal afgehandelde rulingver-

zoeken zichtbaar? 
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73 Wat is het totaal aantal VAR-verklaringen in omloop? Welk 

percentage hiervan wordt automatisch gecontinueerd? Hoeveel 
VAR-verklaringen worden binnen vijf jaar na de eerste uitgifte 
materieel gecontroleerd? 

74 Hoe wordt verklaard dat het aantal geaccepteerde zaken van 
fraudemeldingen fors lager ligt dan het aantal aangemelde zaken? 

75 Waaraan is de capaciteit van de FIOD besteed als het gaat om de 
29% die is ingezet voor andere departementen? 

76 Welke definities worden in Tabel 42 gehanteerd voor de twee 
onderstaande omschrijvingen? 
– «Betalingsachterstand, als percentage van de belasting- en 
premieontvangsten» 
– «Oninbare vorderingen, als percentage van de belasting- en 
premieontvangsten» 

77 Hoe verhoudt het aantal verzonden verzoeken om inlichtingen in 
2013 zich tot het aantal in voorgaande jaren? 

78 Kan worden geconcludeerd dat van de 617 verzonden verzoeken er 
80 zijn beantwoord? Zo nee, hoeveel van de verzonden verzoeken 
zijn beantwoord? 

79 Betekent het ontvangen van een antwoord dat de Belastingdienst 
de gegevens heeft gekregen waar deze om heeft gevraagd? Zo nee, 
hoeveel van de ontvangen antwoorden voldoen aan datgene waar 
de Belastingdienst om heeft gevraagd? 

80 Wat is de oorzaak dat Nederland bijna 400 meer verzoeken om 
inlichtingen aan het buitenland heeft gedaan (617 in 2013 en 218 in 
2012), maar minder antwoorden dan in 2012 heeft ontvangen (80 in 
2013 en 96 in 2012)?
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